
 
  

  

Albrandswaard: 22 november 2023 
 
Aan :  College van B&W van gemeente Albrandswaard 
Van :  Fractie CDA 
 
Technische vragen “Investeringskrediet sportpark De Omloop” en “Grondexploitatie 
woningbouwlocatie De Omloop” (VERTROUWELIJK?) 
 

Naar aanleiding van de agendapunten op 4-12 inzake het “Investeringskrediet sportpark De Omloop” 

en de “Grondexploitatie de Omloop” hebben wij de volgende vragen. Wij verzoeken u vriendelijk deze 

voor de vergadering te beantwoorden (indien mogelijk i.v.m. geheimhouding bepaalde onderdelen). 

1. Zijn er en wanneer zijn er gesprekken geweest met de verenigingen v.v.Rhoon en WCR over 

deze twee voorstellen? Wat zijn daar de uitkomsten van? 

2. In eerder stadium is aangegeven dat de verenigingen een vergoeding krijgen voor de huidige 

accommodaties. Is hierover al overeenstemming met de verenigingen? Zo ja, komt deze 

vergoeding overeen met de verwachting van de gemeente? Zo nee, waarom is deze 

overeenstemming er nog niet? Wanneer gaan deze onderhandelingen/gesprekken 

plaatsvinden? Welke aannames heeft de gemeente gedaan in het voorstel van de GREX?  

3. In het uitgangspunt wordt uitgegaan van 2025 van de verwerving, sloop en sanering van de 

GREX. Zijn deze uitgangspunten reëel en ook afgestemd met alle betrokken partijen 

(verengingen, omwonenden, grondeigenaren)? Hierbij denken we ook aan de competities 

welke gewoon doorlopen, past dit in de planning? Wordt het sportpark als eerste aangelegd 

voordat er begonnen kan worden met de sloop van de huidige faciliteiten? 
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